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Onderwerp
Aard bespreking

Conclusies en afspraken vergadering d.d. 10 november jl.
Besluitvorming
Ongewijzigd vastgesteld.

Onderwerp
Aard bespreking

Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
Bestuurlijke toezegging nr. 1 met als onderwerp ‘Informatieprogramma’ wordt 
van de lijst geschrapt omdat niemand meer duidelijk is wat hiermee wordt 
bedoeld.

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij 
de belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.

Onderwerp
Aard bespreking

Raadsonderzoek kwaliteit herindicatie huishoudelijke hulp 2016 
Politieke beraadslaging ter voorbereiding op de besluitvorming

Afgesproken is dat de SP haar opmerkingen n.a.v. het rapport, vervat in 
een document. Dat document wordt zo snel mogelijk gestuurd naar de 
griffie die het dan doorstuurt naar bureau Partners+Pröpper met het 
verzoek hierop snel te reageren. Het document van de SP en de reactie 
daarop van bureau Partners+Pröpper kunnen dan deel uitmaken van de 
beraadslagingen tijdens de raadsvergadering van 22 december a.s..

De voorzitter geeft de commissie de overweging mee om ten behoeve 
van de raadsvergadering van 22 december a.s., al dan niet gezamenlijk 
een motie op te stellen over de uitkomsten van het raadsonderzoek. 
In deze motie kan dan opdracht worden gegeven aan het college om 
(een deel van) de aanbevelingen te implementeren met daarbij een 
tijdspad en terugkoppelingsmomenten. 
Als alle aanbevelingen zouden worden overgenomen, dan houdt dat 
in dat er aan zowel het college als aan de raad als aan de organisatie 
opdrachten worden gegeven. 

Commissie-advies: 
Bespreekstuk in de raad. Op basis van welk document besluitvorming 
zal plaatsvinden, bijv.: een (gezamenlijke) motie of een raadsvoorstel, 
wordt op een later moment nog door de fracties bepaald.

Onderwerp
Aard bespreking

Verbeterplan in het kader van de aanvraag vangnetuitkering 2016
Politieke beraadslaging ter voorbereiding op de besluitvorming

Wethouder Van der Wardt heeft een werkbezoek aan Laborijn 
aangekondigd.
De prognose 2017 volgt in het bedrijfsplan en die informatie zal ook naar 
de raad gestuurd worden. Hierover kan een informatieve (interne?) 
bijeenkomst georganiseerd worden. De suggestie is gedaan het 
werkbezoek te combineren met de informatiebijeenkomst, op locatie bij 
Laborijn.

Commissie-advies: Hamerstuk in de raad.



Onderwerp
Aard bespreking

Wijziging gemeenschappelijke regeling Laborijn – toetreding Aalten
Politieke beraadslaging ter voorbereiding op de besluitvorming

Commissie-advies: Hamerstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking
Open gesprek
Terugkoppeling informeel gesprek fracties met belangen-
verenigingen op 28 november jl. Ingebracht door de heer Canter 
Cremers.

Advies commissie: de ingebrachte onderwerpen die terug te vinden zijn 
in het concept-verslag van de informele bijeenkomst met de 
belangenverenigingen d.d. 28 november jl., zullen via de plannings- en 
aandachtspuntenlijst worden ingebracht bij de agendacommissie. 
De suggestie is gedaan om ook het presidium erbij te betrekken.
Via de griffie wordt het concept-verslag ter beschikking gesteld aan de 
raad, fraktie-assistenten en het college.

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag
Open gesprek
Evaluatie gebiedsmakelaars. Ingebracht door de heer Canter Cremers.

Wethouder Kuster zegt toe dat er een raadswerkbijeenkomst wordt 
georganiseerd waarin de gebiedsmakelaars vertellen wat ze allemaal 
doen, wat hun belemmeringen zijn, wat de resultaten zijn en wat er beter 
zou kunnen. De evaluatie van de inzet van de gebiedsmakelaars is 
uitvoering en valt dus onder het college.

Aldus vastgesteld door de commissie Maatschappelijke Ontwikkeling (MO) in zijn openbare 
vergadering van 9 maart 2017.

de commissiegriffier de voorzitter

Birkitta Kortes Theo Colenbrander


